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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Guvernörsrådet 

 
  

PROTOKOLL NR. 11 2004 - 2005 
       
 
Tid:   2005-06-19 
Plats:   Lions Club Stockholm/Globen klubblokal 
   Tämnarvägen 5, Årsta 
 
Deltagare: Beslutande:  GRO Håkan Johansson,  DG Bo Sahlén 101-A, DG 

Arvo Metzmaa 101-B,  DG Lars Gunnar Holmberg 101-GD, DG 
Elisabet Lindqvist 101-N,  DG Göran Engström 101-P,  DG Åke 
Lind 101-S, DG Åke Hultqvist 101-SM,  DG Ulf Svenzon 101-SV, 
DG-elect  Per-Eric Josefsson, som ersättare för DG Frank Smith, 
101-U, DG Ralph Ahlquist 101-VG,  

 Övriga enligt bifogad deltagarlista. 
 
§ 143  Mötets öppnande 

GRO Håkan Johansson förklarade mötet öppnat och hälsade de 
närvarande  välkomna. 

 
§ 144 Val av sekreterare.  

Valdes DG Bo Sahlén 
 
§ 145 Val av justeringspersoner.  

Valdes DG Ralph Ahlquist och DG Arvo Metzmaa 
 
§ 146 Den utsända ärendelistan fastställdes med tillägg under §155 som följer: 
 - Dataprogram för RM inköp/hyra 
 - Upphandling av visitkort 
 - Statusrapport medlemsregistret 
 - Rapport från Lions Quest styrelsemöte 
 - Eldsjäl 
 - §149 ändras till Riksmöten 
 Med dessa ändringar godkändes ärendelistan  
 
§ 147 Deltagande i FRII – utredning av Jan Demuth utsänd. 

Diskuterades för och emot ett medlemskap i FRII. 
Diskuterades begreppet ”Allt kommer fram” varvid framkom att det är 
viktigt notera att all administration betalas av medlemsavgifter. 
Ny slogan är under utarbetande. 
Beslut: Sveriges Lions kvarstår som medlemmar i FRII. 
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§ 148 Tsunami-katastrofen - Insamlingsresultat och ekonomisk 
redovisning 
Insamlat av klubbar och inbetalt till MD:  7 732 350 SEK.  
Varav utbetalat - till LCIF:    7 250 000 
                            till volontärgruppen:             94 662 
                            till Barnens Dag i Thailand       30 294 
Kassabehållning       357 394 SEK       
 
Inbetalt till tältprojekt:      476 990 SEK 
 
Inbetalt till Sveriges Lions Hjälpfond: 1 774 444 SEK 
Utbetalt div. klubbprojekt:    560 000 
Kassabehållning  1 214 444 SEK 
 
Ansökningar om 500 000 SEK har inkommit till Sveriges Lions Hjälpfond 
och kommer att behandlas på möte 22 juni. 
Rapport om ett gemensamt NSR-projekt skall komma inom kort. 500 000 
SEK har avsatts till detta. 
Rapporten godkändes 
 
GRO Håkan och Guvernörsrådet berömde den fina volontärinsatsen i 
samband med Tsunami-katastrofen. Ett mycket svårt arbete utfördes 
trots svåra förutsättningar och glapp i organisationen och samarbetet 
mellan bl a UD och SRV. 
Ekonomisk controller Annette Eiserman-Wikström har påbörjat 
utarbetandet av ett regelverk för Lions egna volontärverksamhet.  
(Avser volontärinsatser där Sveriges Lions ej samarbetar med SRV).  
 
DG Åke Hultqvist påpekade vikten av att tackkort snarast sänds ut till de 
klubbar som bidragit till insamlingsaktiviteterna inom ramen för tält-
projektet.  
 
GRO Håkan informerade om att tack inkommit från LCIF för de inbetalda  
7.2 MSEK.  
 
GRO Håkan informerade om att inga utbetalningar har skett från 
inkomna medel till tältprojektet i avvaktan på utredning hur mycket som 
avser Tsunamikatastrofen och hur mycket som avser Katastrof-
beredskapen. På grund av oklar information vid inbetalning till MD är en 
uppdelning omöjlig 
Beslut: Alla insamlade och inbetalda pengar märkta ”Tält” skall föras till 
”Tält Katastrofberedskapen”. 
 
PDG Bertil Ravnell redovisade erfarenheter från hjälparbetet i 
Tsunamikatastrofens Phuket;  
Mycket positivt att delta i räddnings- och hjälparbetet. En fördel för 
kommande aktiviteter är att Lions har hjälpgrupper klara i förväg. Förråd 
av basmaterial är viktigt. Bl. a behövs gemensamma kläder typ jackor, T-
shirts, collegetröjor etc. för klar och tydlig identifiering av lionspersonal, 
myggstift, fick- och pannlampor, batterier, stövlar, regnkläder, 
förbandsmaterial, telefoner, walkie-talkies mm. 
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 Slutsats: Vi bidrog förmodligen till att hjälpa många drabbade och 
utsatta människor i Phuket samt att intresset för frivilliginsatser ökade. 
Både vad gäller hjälp på plats samt hjälp från allmänheten med 
ekonomiska bidrag osv. 

 
§ 149 Riksmöten 

DG Göran Engström kommenterade de senaste årens RM och 
poängterade vikten av att den sociala delen fungerar väl samt att 
kostnadsnivån ej blir för hög. 
 
Beslut: Fastställande av nya RM-anvisningar skall beslutas av 
kommande guvernörsråd.  
Rekommendation 1; RM-anvisningarna kompletteras med anvisningar 
för ett socialt program/arrangemang.  
Rekommendation 2; Annette Eiserman-Wikström fortsätter det påbörjade 
arbetet med RM-anvisningar i samråd med tidigare och kommande RM-
arrangörer. 

 
§ 150 Ny organisation 

DG Åke Lind erinrade om vägledande beslut som tagits under 
verksamhetsåret: 
 
- Från GR-mötet i Sundsvall; om en generell översyn av ledning och 
styrning och ekonomisering av verksamheten samt vikten av samråd 
med DG och VDG vid budgetarbetet under kommande verksamhetsår 
 
- Från Riksmötet i Halmstad §16; om att fastställa föreslagen budget som 
rambudget och en fortsatt översyn  beträffande innehåll, arbetsformer, 
förbättringar och besparingar 
 
- Från Riksmötet i Halmstad §13;  om en ny huvudorganisation med tre 
kommittéer bestående av en ordförande jämte tre ledamöter vardera 
samt ändring av arbetsordningen beträffande FUU och Hjälpkommittén. 
Barn- och Ungdomskommittén har bortfallit. 
 
- Från Riksmötet i Halmstad § 13 slutligen fick Riksvalnämnden utökat 
mandat och ska ”aktivt delta i arbetet med att söka lämpliga kandidater, 
bedöma, rangordna och föreslå kandidater till de val som ska göras”. 
 
Guvernörsrådets uppfattning är att det brådskar eftersom 
distriktsvalnämnderna senast den 31 december och Riksvalnämnden 
senast den 31 januari ska ha fått in alla nomineringsförslag enligt den 
nya organisationen. Före dess måste alla klubbar ha fått en adekvat 
information om vad som gäller. Skrivelse till VU och GR från MD-YEC 
understryker detta. Riksvalnämnden bör omgående redovisa ev. 
oklarheter efter beslutet om ny huvudorganisation på RM i Halmstad. 
 
Beslut: GR ger Riksvalnämnden i uppdrag enligt ovan och att VU i 
samråd med stadgesekreteraren får i uppdrag att göra en samlad 
översyn av stadgar och arbetsordning inför verksamhetsåret 2006-2007. 
En första redovisning bör ske i november och beslut fattas av GR i 
februari. 
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§ 151 PM Halmstad 
Guvernörsrådet diskuterade, mot bakgrund av redovisad PM vid GR-
mötet i Halmstad, vikten av en översyn av de nuvarande kommittéernas 
arbetsuppgifter, arbetsformer, förbättringsidéer samt möjligheter till 
besparingar. 
 
Beslut: GR ger VU i uppdrag att utarbeta direktiv för samtliga nuvarande 
kommittéer/funktioner om en översyn av verksamheten för redovisning 
på GR-mötet i augusti.   
 
GR beslutar, efter förslag från DG Åke Lind, att namnet Verkställande 
utskott (VU) ändras till Arbetsutskott (AU). VGRO Lennart Löf anmäler att 
han stöder beslutet. 

 
§ 152 Uppföljning, Lionkontoret. 

GRO Håkan Johansson; Arbetet vid kontoret har fungerat bra under 
verksamhetsåret. GRO har varit kontorschef.  
Det konstaterades att en god bas för kunskap måste säkerställas och 
finnas på lionskontoret. Likaså måste service till såväl medlemmar som 
till allmänhet, myndigheter, andra organisationer och press garanteras. 
Lennart Löf; I organisationen inför det kommande verksamhetsåret 
kommer ett förslag att föreläggas nästa GR-möte om att utse Jan 
Demuth till kontorsansvarig.  

  
§ 153 Uppföljning, The Lion 

GRO Håkan rapporterade om diskussioner och samtal som förts kring 
tidningen. Bildkvalitén skall förbättras, nytt format – skuren tabloid 
diskuteras, mer reportage föreslås. Kontakter har tagits med ett tryckeri i 
södra Sverige – som även kan bistå med formgivningshjälp. Antal 
utgåvor per år är 6 + 1. Möjligheter till mer fyrfärgsmaterial undersöks. 
Lennart Löf; Viktigt att kvalitén på vår medlemstidning säkerställs. I 
tidningskommittén för kommande verksamhetsår ingår GRO Lennart Löf, 
Claes Christell A- och Eric Bohlin U-distriktet. 

 
§ 154 Deltagande i Europaforum, NSR etc. 

- Kostnader 
-     Rapportskyldighet  
Diskuterades vikten av att vi är representerade i sådan omfattning att vi 
aktivt kan deltaga i seminarier samt att vi deltager på ett 
kostnadseffektivt sätt. Återrapportering till vår organisation är viktig.. 
Lennart Löf; Det är dags att vi ser över tidpunkten för NSR med tanke på 
väderlek, trafiksvårigheter mm. Varför inte hålla NSR i september då vi 
dessutom har möjlighet träffa våra nordiska kollegor i början av 
verksamhetsåret istället för i slutet. Frågan kommer att diskuteras på  
CC-mötet i Hongkong. 

 
§ 155 Övriga frågor 

 
a)  Tumbagolfen 
GRO Håkan Johansson; Tanken var att vi genom att arrangera Tumba-
golfen skulle kunna få mer publicitet. Vi hade ett antal möten men 
projektet ligger nu i träda och kan strykas. 
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b)  Lions representation 
Lennart Löf; Kommande verksamhetsår kommer Sveriges Lions att 
representeras av, i turordning, GRO, VGRO, DG eller den GRO utser. 
 
c)  LEO-verksamheten 
Åke Lind; Det är viktigt att vi tar tag i och funderar över vår LEO-
verksamhet. Vi kan inte fortsätta som hittills. 
Sten Åkestam; Viktigt att guvernörerna tar tag i detta då vår tillväxt är 
beroende av att det går bra för LEO. 
Lennart Löf; Vi måste bli mer offensiva. 
 
d)  Dataprogram inköp/hyra 
Kommande RM-arrangörer är intresserade av att hyra det dataprogram 
som använts vid RM i Halmstad. Kostnad 10 000 SEK + moms per RM. 
Beslut: Hyresavtal tecknas snarast av VU. Sune Karlsson och Frank 
Smith ansvarar för utformning av avtalet.  
 
e)  Upphandling av visitkort 
Willy Bäckström undrade över kostnaderna. Framställning av visitkort för 
DG-elect enligt kontorets inköp är 8 000 Sek + moms. Kostnader enligt 
annan kontakt är 3 500 Sek + moms.  
 
f)  Status medlemsregistret 
 GRO Håkan Johansson informerade om att M-rapporteringen till USA ej 
fungerar. Viktigt att alla klubbar sköter sin inrapportering till det svenska 
registret för att möjliggöra en avstämning per den 30 juni.  
Sannolikt kommer det att bli stora avvikelser och många frågor kring det 
nya registret.  
Beslutades att DG går ut med ett extra nyhetsbrev om rådande 
situation.  
Jan E Thoft kvarstår som support under juli för de klubbar som behöver 
hjälp. 
Det svenska konverteringsarbetet inleds planenligt – viktigt att Stefan 
Sahlin deltar i detta arbete. Kostnad för Stefans arbete är beräknat till c:a 
30 000 SEK för en månads arbete. 
Beslut: Stefan Sahlin hyrs in under en månad. 
 
g)   Lions Quest styrelsemöte 
Sten Åkestam; Rapporterar att en ansökan sänts in till LCIF om drygt 
31 000 USD för att täcka utvecklingen av gymnasieprogrammet. 
Informerar också om att Lions Quest AB kommer att få underskott i 
bokslutet bl.a. beroende på att sökta bidrag kommer först under nästa 
verksamhetsår. 
 
h)  Eldsjäl 
Enligt §126 har beslut tagits att använda 15 000 SEK för betalning av 
skydd av varumärket ”Röda Fjädern”. Utredning pågår huruvida 
avkastning från U-hjälpsfonden kan användas för detta syfte. VU har i 
uppdrag att utreda frågan.  
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i) GR-möte i augusti 
VGRO Lennart Löf hälsar välkommen till det kommande GR-mötet i 
Upplands Väsby. Mötet som ursprungligen planerats att hållas i Gävle 
har flyttats p g a hotellbranden i Gävle. På programmet bl a; GR-möte, 
Lions Quest, grupparbeten samt besök av IP Mehta. Det kompletta 
programmet ej fastställt ännu. 
 
j) Avtackning 
Avgående IPGRO Finn Bangsgaard avtackades med en varm applåd. 
Finn tackade avgående guvernörsråd för ett fint arbetsår tillsammans 
och önskade alla en skön sommar med många härliga och lediga dagar. 

 
§ 156 Mötets avslutande 

IPGRO Finn Bangsgaard tackade GRO Håkan Johansson för ett väl 
genomfört GR-möte. 

 GRO Håkan Johansson tackade alla för uppmärksamheten och 
avslutade mötet. 

 
 
2005-07-18 
 
 
 
Bo Sahlén   Håkan Johansson 
Mötessekreterare  GRO 
 
 
 
Justeras: 
 
 
Ralph Ahlquist   Arvo Metzmaa 


